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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

naszego miasta. ci padstwo starali sie od ponad 11 lat o takowy przydzial ale bezskutecznie.
Pani rd dfu2szego czasu mieszka domku letniskowym na dzialkach ROD

^ ,, Pofudnie" przy ul. Kaliskiej dzialka r

(a/ w zwiezku z pranowanE inwestycia przy ur. Dlugiei ( po dawnej jednostce wojskowei)
konieczne bqdq nowe rozwiEzania komunikacyjne w tym rejonie. Czy miasto gmina
wloclawek ma zamiar dokonai wykupu dw6ch dziarek w rejonre skrzy2owania uric Druga,
wysoka iKapitulna. Takie rozwiqzanie mogro by usprawnid ruch komunikacyjny pop,'".
przebudowq skrzyiowania w rondo w tym miejscu.

3. W zwiazku ze zbliiaiqcym sie sezonem urlopowym i nie tylko, uwzglqdniaiqc liczne uwagi
mieszka6c6w prosze o remont asfartowej drogi biegnEcej nad jezioro czarne od drogi
krajowej nr 91.
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1. W imieniu pani

5.p.

Interpelacje

wdowy po zaslu2onym dzialaczu ,, Solidarnojci,,
prosze o przydzial dla niej mieszkania z zasob6w Komunalnych


